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Interpellation│ till ordförande Kerstin Hammar (M), Arbetsmarknad- 
Näringsliv och Attraktivitetsnämnden, Region Jönköpings län  
  

Är inget underhåll av fastigheter att likställa med nedläggning? 

 
Vi i Sverigedemokraterna har upprepade gånger framfört vår oro över underhållet på flera av 
fastigheterna på våra naturbruksgymnasier Tenhult och Stora Segerstad.  

Bristande underhåll kan tyda på att en nedläggning är nära förestående, vilket nu befaras vara 
nära förestående för en av de verksamheter vi tidigare uppmärksammat på Stora Segerstad, 
närmare bestämt Svinhuset. När Kerstin Hammar (M) nu äntligen tar itu med dessa frågor, 
tillsammans med samverkanspartierna, leder det paradoxalt nog till att den verksamheten ska 
avvecklas?  

Detta väcker frågan om vi kan förvänta oss att andra byggnader inom naturbruksgymnasierna 
kommer att möta samma öde som ex. svinhuset på Stora Segerstad, alltså en överhängande risk 
för nedläggning, om framtida ställda underhållsfrågor ignoreras. 

Det är viktigt att vi diskuterar och utvärderar konsekvenserna av dessa beslut. En ansvarsfull 
förvaltning av våra utbildningsinstitutioner är avgörande för att säkerställa att de fortsätter att 
medge goda utbildningsmiljöer för våra ungdomar som i förlängningen innebär stora positiva 
effekter för samhället i stort. Vi måste fråga oss själva om vi gör tillräckligt för att bevara dessa 
viktiga resurser för framtida generationer. 

Detta är INTE en ansvarsfull hantering av offentliga resurser och det är högst relevant att ställa 
frågan om det är förenligt med principerna om god ekonomisk förvaltning.  

Med anledning av ovanstående önskar jag ställa följande frågor: 

1. Hur planerar regionen att åtgärda det bristande underhållet på våra naturbruksgymnasier 
utan att sätta likhetstecken mellan inget underhåll och ytterligare nedläggningar? 
 

2. Vilka åtgärder kommer att vidtas för att säkerställa en transparent och ansvarsfull 
användning av kommunens pengar? 
 

3. Kommer du, Kerstin Hammar, att arbeta för att upprätta underhållsplaner, likt de som 
finns för våra sjukhus, för våra naturbruksgymnasier också? 

 
För Sverigedemokraterna, 
Region Jönköpings Län 
 
 
 
__________________________________________ 
Olle Moln Teike, ledamot i nämnden för arbetsliv- näringsliv och attraktivitet 


